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Blazena Westerlund, vice ordförande  
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1 Handikappföreningarnas Samarbetsorgan 
2 Delaktighet Handlingskraft Rörelsefrihet – Stockholm 
3 Synskadades Riksförbund Stockholms stad 
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§ 1 Godkännande av dagordningen 

Dagordningen godkändes. 

 

§ 2 Val av justerare och tid för justering 

Ordförande Kerstin Järneberg och ledamot Blazena Westerlund        

utsågs att justera protokollet den 24 januari 2018 

 

§ 3 Anmälan av protokollet från förra mötet 

Protokollet från rådets möte den 4 december 2017 anmäldes och 

lades till handlingarna. 

 

 

§ 4 Dagens gäst : Katina Staf från Valnämndens kansli 

Katina Staf  från valnämndens kansli kom ut för att berätta hur de 

arbetar med tillgängligheten på stadens lokaler som ska användas 

vid valet 2018. 18 dagar innan valdagen börjar förtidsröstningen. 

I Stockholm är det cirka 50 % av de röstberättigade som 

förtidsröstar. Det är 573 olika valdistrikt 2018 i Stockholm och 

det är flera valdistrikt i samma lokal, om man inte förstidsröstar 

ska man gå till den lokal som har det distrikt man tillhör. 

Webbplatsen Rösta i Stockholm öppnar 22 augusti samma dag 

som förtidsröstningen börjar. Val.se finns också tillgänglig. 

Information skickas med som bilaga 1. 

 

§ 5 Ärenden till nämndsammanträdet den 1 februari 

2018   

 

Ärende nr 6 : Handfast hjälp att skaffa legitimation  

Rådet hade inga synpunkter. 

 

Ärende nr 7 : Gör  Magelungen till ett attraktivt 

rekreationsområde för hela Söderort 

Rådet hade en fråga, är det möjligt att arrangera en 

handikapparkering med skyltning att det gäller fordon med 

behörighet? 

 

Ärende nr 8: Låt hela Majroskogen bli naturreservat 

Rådet går på förvaltningens förslag. 
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Ärende nr 10 : Brukarundersökning inom området stöd och 

service till personer med funktionsnedsättning 2017 

Rådet tycker det är alldeles för abstrakta frågor för brukarna att 

svara på. 

 

Ärende nr 11 : Brukarundersökning inom området socialpsykiatri 

2017 

Rådet tycker det är alldeles för abstrakta frågor för brukarna att 

svara på. 

 

Ärende nr 15 : Genomförande av webbtillgänglighetsdirektivet 

Rådet hänvisar till de centrala rådens svar som de instämmer i 

samt  påpekar vikten av tillgänglighet för alla personer med 

funktionsnedsättning. 

 

Ärende nr 16: Program för tillgänglighet och delaktighet för 

personer med funktionsnedsättning 2018-2023 

Rådet går på förvaltningens förslag. 

 

Ärende nr 17: Stockholms stads strategi för det rörliga 

friluftslivet 2018-2022 

Rådet anser det vara väldigt bra att alla kan komma ut och 

idrotta. 

 

Ärende nr19: Riktlinjer för stadens budget- och skuldrådgivning 

Rådet hade inga synpunkter. 

 

Ärende nr 21: Motion om åtgärder för ett säkrare och tryggare 

Stockholm för alla 

Rådet stöder förvaltningens förslag och tycker detta är mycket 

viktigt. 

 

Ärende nr 26: Rapportering till IVO av ej verkställda beslut för 

kvartal 4 år 2017 

Rådet hade inga synpunkter. 

 

 

§ 6 Information från förvaltningen 
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Verksamhetsberättelsen är snart klar och distribueras då ut. 

Nya chefen på biståndsenheten funktionsnedsättning är nu på 

plats och kommer att bjudas in till rådet under hösten 2018, 

Birgitta Listermar. 

 

Balanslistan uppdaterades,  bilaga 2. 

 

§ 7 Rapporter 

Rådets ordförande har gått runt i Farsta centrum för att titta på 

tillgängligheten och det ser ganska bra ut. 

 

§ 9 Studiebesök 

Inga studiebesök har genomförts. 

 

§ 10 Övriga frågor 

Farsta gård, skrivelse som rådet ställde sig bakom. Nu skickas 

den iväg till föreningsrådet samt kopia till AB Stadsholmens 

styrelse, bilaga 3 

Parkingenjör Jan Ekman hade skickat med kartor till rådsmötet  

för stadsdelsområdet så att rådet skulle kunna märka ut vilka 

ledräcken i slänter de prioriterar att åtgärdas. 

 

§ 12 Nästa möte 

Rådets nästa sammanträde hålls den 26 februari 2018 

 

§ 13 Avslutning 

Ordförande tackade för mötet  


